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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
FIDESZ - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„AAM - egy törvényen kívüli tanácsadó?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Lampert Mónika Miniszter Asszonyhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!
Az Ön által vezetett Minisztériumban Tóth Zoltán közigazgatási államtitkár egy sajátos
szakmai környezetet alakított ki . Ennek a környezetnek legjobb leírását az „állam az
államban" kifejezés adja . E kis „állam" szervezési elveinek alapjellegzetessége a
megfélemlítés és az irányított beszerzések rendszere . Mindez méltatlan a Belügyminisztérium
jóhíréhez és mind Önre, mind a Minisztériumban folyó munkára veszélyes . Számos esetben
felmerül, hogy államtitkárának tevékenysége átlépheti a törvényesség határát, de Ön eddig
tudomásunk szerint semmit nem tett ezekben az ügyekben .

Tisztelt Miniszter Asszony,
Az Országgyűlés Elnökének hozzánk eljuttatott levele alapján az alábbiakat kérdezem Öntől :

•

	

A BM informatikai stratégiájára kiírt közbeszerzési eljárás előkészítésével
kapcsolatosan Dr. Vajta László akkori Főosztályvezető úr kérését vizsgálat
indítására miért utasította el a Közigazgatási Államtitkár?

•

	

Folyt-e vizsgálat arról, hogy mit keresett Szűcs Zoltán és Steierlen Gyöngyi, az
AAM cég vezető munkatársai a BM hivatalában annak az ajánlatnak az ügyében,
melyet később az AAM Tanácsadó Rt. nyert meg? Törvényesnek tartja-e, hogy a
későbbi nyertes cég munkatársai nevezik meg a beszerzésben meghívandó többi
pályázót? Törvényesnek tartja-e azt, hogy mindez a közigazgatási államtitkár
utasítására történik?

•

	

Folyt-e vizsgálat arról, hogy az AAM Tanácsadó cég miért nem készítette el az
időarányos részét a később megnyert megbízásnak . Ennek voltak-e a szerződés
teljesítésével kapcsolatos következményei? Ködbérezték-e az AAM-et?

•

	

Tud-e arról, hogy a BM állományába tartozó köztisztviselők szándékosan és
tudatosan akadályozták, hogy Ön és Dr . Vajta László személyesen találkozzon .
Összeegyeztethetőnek tartja-e Miniszter Asszony a köztisztviselői normákkal
Szolnoki Zsolt és Tóth Zoltán urak ténykedést az ügyben?

Várom mielőbbi válaszát!
Budapest, 2003 . november 11 .

KJ6400 .

Írásbeli kérdés
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